
Fråga från Socialdemokraterna till Socialnämndens ordförande Kjell Öhrström gällande 
personaltätheten på våra äldreboenden

En tredjedel av de som arbetar inom LO-yrken i Ekerö är heltidsanställda, samtidigt ligger vi i det 
absoluta bottenskiktet när det gäller personaltätheten på våra äldreboenden. Är du som 
socialnämndens ordförande nöjd med detta? 

Hanna Svensson, Socialdemokraterna


